
TEU MØDE 18/12-24 
 
Dagsorden:  
 

• 1) Info vedr. udenlandske kandidater.  
• 2) Tilkendegivelse om, hvilken kandidat vi hver især peger på mhp. at afklare status quo 

ift. sidste møde.   
 

• 1 tilkendegivelse til én bestemt dansk kandidat.  
• 1 tilkendegivelse til én bestemt dansk kandidat.  
• 1 tilkendegivelse til én bestemt dansk kandidat.   
• 1 tilkendegivelse til, at vi skal holde indledende samtaler med en udenlandsk og to danske 

kandidater.  
• 1 tilkendegivelse til at holde samtaler med udenlandske trænere.  

 
• 3) Afstemning/tilkendegivelse mhp. om der er flertal for at gå videre med én kandidat.  

 
3 tilkendegivelser om at gå videre med én kandidat.  
1 tilkendegivelse om at gå videre med flere udenlandske kandidater samt to danske.  
1 tilkendegivelse om at gå videre med flere udenlandske kandidater.  
 

• 4) Afstemning/tilkendegivelse om hvorvidt vi skal indkalde én kandidat - eller flere til 
samtale.  
Der er flertal (3 stemmer) for at gå videre med én bestemt dansk kandidat. Vedkommende 
indkaldes.  
Der er mindretal (2 stemmer) for at gå videre med flere kandidater fra hhv. udland og 
Danmark.  
 
Det besluttes pga. flertal at gå videre med én bestemt kandidat.  
 

• 5) Koordinering af samtale med kandidat(er)  
Lørdag 22/12 kl. 16.00 er aftalt.  
 

• 6) Koordinering af dato for næste møde mhp. at ansøgningsfristen for stillingen som 
sportschef udløber fredag 20/12.  
Lørdag 22/12 kl. 15.00 er aftalt.  
 

• 7) Habilitetsspørgsmål blev rejst ift. at et udvalgsmedlems slægtning har søgt stillingen.  
TEU afventer vurdering info fra DTFs formand. 
 
8) Evt.  
MA: Status på UC møder. Der er afholdt evalueringsmøde med UC Vejle 4/12. MS og MA 
deltog. Der er givet tilsagn om fortsat støtte og samarbejde i 2025, og hensigtserklæring 
om fortsat støtte og samarbejde for 2026. Referat fremsendes til TEU og derfra videre til UC 
Vejle.  



4/12 blev der også afholdt møde med Esbjerg City og Esbjerg ift. etablering af UC. Begge 
klubber er positive omkring et samarbejde. MA vender retur til klubberne med oversigt og 
betingelser for UC. Følgende skal klubberne melde ind, hvilken model de kan se sig selv i.  
MA og FR er i god dialog med Frederikssund TKD mht. etablering af UC. MA forventer, at de 
er tæt på at sende en ansøgning.  
MA laver derefter en bevillingsansøgning for 2025 til HB mhp. at få støtte til at etablere hhv. 
-      UC I Frederikssund 
- UC i Esbjerg  
- Satellit UC i Brande.  
 
Når de endelig beløb (afhængigt at UC model) kendes kan ansøgningen laves og blive 
behandlet i HB. Det forventes, at dette kan ske i løbet af januar. Samtidig vil MA indstille til, 
at beløbene – efter potentiel behandling og godkendelse fra HB  for nyetablering - tages 
med ind i rammebudgettet for 2026.  
 
 
 
 

 
 
 


